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ZAPISNIK 2. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 
 
 

Začtek seje ob 16.00 
 
Prisotni: Aleš Zupančič, Kaja Ceglar, David Ciriković, Aljaž Škrjanc, Bine Ledinek, Klemen Pla-
huta, Luka Dejanović, Katja Brezovar, Katja Rašl, Špela Krznarič, Sara Kotnik, Andrej Hoivik (pred-
sednik), Špela Peršič, Simon Preložnik, Jaka Orehek, Urška Rauter, Klemen Putar, Aneja  
Tuljak 
 
Odsotni: Nina Švigelj, Ajda Cafun, Aneja Tahirović, Aleksandra Gliha, Ivo Urh, Sara Hodžič, Sara 
Drvarič Talian, Eva Vidak 
 
 
Predlagani dnevni red:   
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Sprejem zapisnika 1. redne seje 
3. Sprejem zapisnikov 1. in 2. korespondenčne seje 
4. Potrditev novih kandidatov za člane ŠS UL FKKT 
5. Potrditev mnenja za asist. Vida Puža 
6. Potrditev mnenja za izr. prof. dr. Igorja Seršo 
7. Razprava o mnenju za doc. dr. Barbaro Modec 
8. Potrditev mnenja za asist. dr. Andreja Godca 
9. Potrditev mnenja za asist. dr. Marto Počkaj 
10. Potrditev mnenja za asist. dr. Vero Župunski 
11. Potrditev mnenja za dr. Natašo Čelan Korošin 
12. Potrditev mnenja za asist. dr. Nejca Košnika 
13. Pregled projektov v mesecih januar in februar. 
14. Poročilo predsednika 
15. Problemi v letnikih 
16. Razno 
 
Ob začetku seje je Andrej vsem zaželel srečno in uspešno novo leto.  
 
AD 1: Andrej je predlagal, da 4. točko dnevnega reda črtamo, saj ni kandidatov, ki bi jih morali 
potrditi. Spremenjen dnevni red je bil soglasno sprejet.  



 
AD 2:  Zapisnik 1. redne seje, z manjšim popravkom na katerega je pred sejo opozoril Aljaž je bil 
soglasno sprejet. 
  
AD 3: Zapisnika 1. in 2. korespondenčne seje sta bila soglasno sprejeta. 
 
AD 4: (Črtano) 
 
Andrej je pred obravnavo naslednjih točk pokomentiral mnenja, ki so jih spisali svetniki.  
 
AD 5: V mnenju je bilo potrebno popraviti naziv kandidata, saj še nima doktorata. Študentsko 
mnenje za asist. Vida Puža je bilo soglasno sprejeto. 
 
AD 6: Šudentsko mnenje za izr. prof. dr. Igorja Seršo je bilo soglasno sprejeto.  
 
AD 7: Soglasno smo sprejeli, da zaprosimo za komentarje še druge članice, kjer kandidatka 
poučuje in mnenje potrdimo na naslednji seji. 
 
AD 8: Študentsko mnenje za asist. dr. Andreja Godca je bilo soglasno sprejeto. 
 
AD 9: Študentsko mnenje za asist. dr. Marto Počkaj je bilo soglasno sprejeto. 
 
AD 10: Študentsko mnenje za asist. dr. Vero Župunski je bilo soglasno sprejeto. 
 
AD 11: Študentsko mnenje za asist. dr. Natašo Čelan Korošin je bilo soglasno sprejeto.  
 
AD 12: Študentsko mnenje za asist. dr. Nejca Košnika je bilo soglasno sprejeto. 
 
AD 13: Andrej je povedal, da je govoril z gospodom Brankom Škrinjarjem (Knjižnica FKKT), ki je 
bil zelo zadovoljen z odzivom študentov na anketo o delovanju knjižnice na FKKT in zagotovil, da 
bo knjižnica v izpitnem obdobju lahko odprta do 20.00, če bodo študenti popoldne in zvečer tam 
študirali.  
 
Andrej je vse pozval naj opozorijo kolege glede prijav na izpitne roke, saj je sedaj potrebno pred 
prijavo izpolnjevati tudi ankete. Obvestil bo referat, da še pri vseh izpitnih rokih ni zapisana ura in 
predavalnica izpita.  
 
Aljaž Škrjanc je opozoril, da tudi spremembe pri predmetu Osnove programiranja še niso ažurirane 
v VISu.  
 
Andrej je povzel pretekle dogodke in projetke na fakulteti (Delovni vikend, Dobrodelni dnevi) in 
povedal, da bo Delovni vikend FKKT stalen in tudi obvezen za člane ŠS. 
 
AD 14: Združena s 13. točko.  
 
AD 15: Aneja Tuljak je vprašala predstavnike 2. letnika 2. stopnje, če so bili vsi obveščeni glede 
dispozicije za magistrsko nalogo.  
 
Urška Rauter je povedala, da so glede tega v njihovem letniku dobro obveščeni.  
 
Klemna Putarja je zanimalo, kaj je po novem pravilniku definirano kot dispozicija.  
 
Urška je povedala, da mogoče nastaja zmeda zaradi tega, ker se nekateri ravnajo po starem in 
nekateri po novem pravilniku.  
 
 



 
 
 
 
 
AD 16: Aneja Tuljak je bila soglasno potrjena za nadomestno članico v Komisiji za akreditacijo in 
ocenjevanje fakultete. Nadomeščala bo Urško Rauter, ki naslednjem semestru odhaja v tujino. 
 
Urška Rauter je odstopila z mesta članice Senata FKKT.  
 
Andrej je predlagal, da mu do nedelje do 20.00 zainteresirani pošljejo kandidature, da lahko 
razpiše volitve za novega člana Senata.  
 
Med to točko so s seje odšli Klemen Plahuta, Katja Brezovar in David Ciriković. 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 17.10     Zapisal: Bine Ledinek 
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